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Abstract (en)
[origin: US5174081A] PCT No. PCT/DE90/00051 Sec. 371 Date Jul. 24, 1991 Sec. 102(e) Date Jul. 24, 1991 PCT Filed Jan. 29, 1990 PCT Pub.
No. WO90/08866 PCT Pub. Date Aug. 9, 1990.A building element for erecting buildings, parts of buildings or the like has at least one panel (3)
which is horizontal in the position of use and which is provided with a reinforcement. Support elements (4) are mounted in the corner regions of
the panel perpendicular to the plane of the panel. The reinforcement is a volume-supporting framework and the interior of the panel is a completely
hollow cavity interrupted only by the reinforcement. At least the partial region of the reinforcement facing the top of the panel in the position of use
is embedded in an upper embedding region, preferably of concrete. The reinforcement has edge ribs along the edges of the panel and intersecting
diagonal ribs. Lattice girders are embedded in the ribs and are suspended at their ends in stiffening shoes. The suspension regions are embedded in
concrete or the like.

Abstract (de)
Es wird ein Bauelement zur Erstellung von Gebäuden, Gebäudeteilen od. dgl. beschrieben. Das Bauelement weist wenigstens eine in
Gebrauchslage horizontale und mit einer Armierung versehene Platte (3) und in den Eckbereichen der Platte angebrachte, quer zur Plattenebene
verlaufende Stützelemente (4) auf. Die Armierung ist als Raumtragwerk ausgebildet, und das Platteninnere ist durchgehend als - lediglich durch die
Armierung unterbrochener - Hohlraum ausgebildet. Wenigstens der in Gebrauchslage der Plattenoberseite zugewandte Teilbereich der Armierung
ist in einem oberen Einbettungsbereich, vorzugsweise aus Beton, eingelagert. Die Armierung weist längs der Plattenränder verlaufende Randrippen
und sich kreuzende Diagonalrippen auf. In die Rippen sind Gitterträger eingebettet, die an den Enden in Versteifungsschuhe eingehängt sind. Die
Einhängbereiche sind in Beton od. dgl. eingebettet.
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